
Till kulturnämndens sammanträde 2023-06-12: 

Initiativärende V: Ta fram en handlingsplan för att realisera 

energi- och klimatstrategin 

Vi har noterat att Klimatrapport 2023 kommer att behandlas av Kommunstyrelsen 19 juni. Av 

rapporten framgår att Kulturnämnden är en av tio nämnder och bolagsstyrelser som ännu inte har 

antagit en handlingsplan ”för att realisera energi- och klimatstrategin”. 

Ansvarigt kommunalråd Ylva Lengberg (S) föreslår att Kommunstyrelsen beslutar ”att uppmana alla 

nämnder och kommunala bolag att göra klimatarbetet till en integrerad del av verksamheten, i 

enlighet med gällande styrdokument”. 

Det här uppdraget till nämnderna har så vitt vi förstår funnits från Mitt-samverkan i flera år nu. Vår 

gruppledare ställde vid tillfälle i kommunfullmäktige frågor till dåvarande ansvarigt kommunalråd 

Tom Andersson (Mp) om varför Mitt-samverkans nämndordföranden inte tar fram handlingsplaner 

enligt uppdrag. Kommunalrådet lovade i sitt svar att ligga på nämnderna att inkomma med 

handlingsplaner. 

Detta har då inte skett i Kulturnämnden varför vi yrkar att en handlingsplan tas fram under 2023 så 

att kulturnämnden kan undantas denna Mitt-samverkans ”svarta lista”. 

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår Vänsterpartiet att Kulturnämnden beslutar: 

- Att under 2023 upprätta en handlingsplan för att realisera Borås stads energi- och 

klimatstrategi 

 

För Vänsterpartiet i Kulturnämnden 

Peter Wiberg och Linda Johansson 

 


